
Høynivå journalisme.

NRK og andre media skylder å konfrontere den som snakker om å kutte  
klimagass utslipp med fakta.

At drivhuseffekt fra CO2 i atmosfæren ikke er vitenskapelig verifisert!
At menneskeskapt andel av økningen av CO2 i atmosfæren er minimal. 
Naturlige utslipp utgjør ca 96% og bidrar mest til økningen!
At det er svært lite CO2 i atmosfæren, kun 0,042% og årlig økningen er 
kun 0,5%. Så lite at det ikke påvirker atmosfærens isolerende egenskaper.

og be om svar på flg, spørsmål:
Hvorfor er det nødvendig å kutte klimagass utslipp?


